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	CM 470
	正确安装
	重要安全须知
	有电击危险!
	有电击危险!
	有电击危险!
	有电击危险!
	有电击危险!

	磁性引起的危险!

	供货清单
	自来水和排水连接的一般注意事项
	准备内嵌式橱柜
	准备安装
	1. 从包装箱中取出所有零件，并检查是否于运输过程中产生损害。 若机器有损坏，请勿使用。
	2. 根据安装类型注意安装尺寸。
	3. 橱柜后壁的凹槽必须为 120 毫米，必要时缩短橱柜底部。 (图1)
	4. 请根据图中标示尺寸安装安装支架 (c) 并以 2 个固定螺丝 (e) 将其 拧紧。安装支架必须无缝安装在机柜底部和墙壁上。 (图1)
	5. 必要时，软管路由 (n) 应与橱柜边缘相匹配。 (图3)
	6. 软管路由 (n) 应以固定螺丝 (g) 拧在机器的后壁上。 (图4)
	7. 将排水软管插入软管路由 (m) 内。
	8. 将软管直接铺设在橱柜地板上并延着边缘向下移动。 (图5b)
	9. 打开自来水连接的水龙头，流入约 10 升的水，以清洁家中的水管。

	安装机器
	1. 将电源开关 (U) 置于 [Û] 的位置。 (图2)
	2. 将电源线 (k) 插入机器固定（明显的锁制机构）。 (图4)
	3. 将电源线 (k) 夹入软管路由 (n)。
	4. 将电源线、供水管和排水管通过机柜向下移动。
	5. 将本机器推入机柜内到底。检查它是否位于机柜中央。若有必 要，请重新调整。请将本机器往前拉出一些，拆下相应的垫片 (d) 并安装在左侧（上下方）。将本机器推入机柜内到底。 (图7)
	6. 将本机器水平和垂直对齐。本机器在所有方向上允许有 1° （2％）的倾斜度，请勿超过此规定！
	7. 打开机门。取下承滴盘 (Y)。将护板 (X) 从左下往右前方拉并将其 取下。将抽屉附件 (Z) 拉出并取下。 (图8)
	8. 首先，本机器应各用 2 个安装螺丝 (e) 和 (f) 以及 2 个套管 (i) 固 定拧紧，如图所示。然后在机柜右上方用固定螺丝 (e) 和套管 (h) 固定拧紧。(图9)
	9. 请插入护板 (X) 并用两个黑色固定螺丝 (g) 固定。 (图10)
	10. 请装回承滴盘 (Y) 和附件抽屉 (Z) 并关上机门。 (图11)

	供水连接
	: 有电击危险!
	1. 将带有 Aqua Stop 自动侦测漏水装置的供水管拧在水龙头上。
	2. 请慢慢地将水龙头完全打开。
	3. 检查连接和供水管的密封性。


	排水连接
	1. 取下排水管盖板。
	2. 请将软管夹安装在排水管上。
	3. 将排水管移到排水连接上。
	4. 通过软管夹可确保排水管和排水连接的连接。
	5. 检查连接和排水的密封性。
	6. 检查排水，将一个装有约 0.5 升水的容器（如水壶）慢慢倒入承 滴盘。倒入的水必须完全流尽。

	电气连接
	: 火灾危险!
	1. 将电源开关 (U) 置于 [Û] 的位置。
	2. 将电源线连到插座上。


	供水故障
	1. 关上水龙头。
	2. 将带有 Aqua Stop 自动侦测漏水装置的供水管拧在水龙头上。
	3. 用小刷子或毛刷清洁滤网。 (图6)
	4. 将带有 Aqua Stop 自动侦测漏水装置的供水管拧在水龙头上。
	5. 请慢慢地将水龙头完全打开。
	6. 检查连接和供水管的密封性。

	取出机器
	1. 有关执行排空程序的信息，请参见使用说明书。
	2. 关上水龙头。
	3. 将电源插头自插座上拔下。
	4. 取下供水管和排水管。
	5. 有关松开所有螺丝的信息，请参见安装说明书。
	6. 轻轻拉出机器。
	7. 将机器从机柜中整个拉出。

	技术数据
	Proper installation
	Important safety information
	Risk of electric shock!
	Risk of electric shock!
	Risk of electric shock!
	Risk of electric shock!
	Risk of electric shock!

	Hazard due to magnetism!

	Included in delivery
	General information for water and waste water connection
	Prepare built-in units
	Installation preparation
	1. Unpack all parts and check for any damage in transit. Never switch on damaged appliances.
	2. Make note of the installation dimensions of the particular model.
	3. The rear wall of the furniture requires a recess of 120 mm. Poss. shorten the bottom of the furniture. (Fig.1)
	4. Position the assembly bracket (c) as shown in the dimensions in the illustration and tighten with 2 attachment screws (e). The assembly bracket must be placed against the cabinet base and wall without a gap. (Fig.1)
	5. The hose guide (n) should be adapted to the edge of the furniture if necessary. (Fig.3)
	6. Screw the hose guide (n) with the fastening screw (g) to the rear wall of the appliance. (Fig.4)
	7. Insert the waste water hose in the hose guide (m).
	8. Place the hose straight on the bottom of the furniture and run down over the edge. (Fig.5b)
	9. Open the tap on the water connection and draw off approx. 10 litres of water to clean the domestic water pipe.

	Installing the appliance
	1. Set the mains switch (U) [Û]. (Fig.2)
	2. Plug the connecting cable (k) firmly into the appliance (clicks into place). (Fig.4)
	3. Attach the connecting cable (k) on the hose guide (n).
	4. Run the connecting cable, the water inlet hose and the waste water hose through the cabinet to the back.
	5. Slide the appliance into the unit until it clicks into place. Check that the appliance is in the middle. If necessary, align the appliance. To do so, pull the appliance out a little, remove the appropriate spacers (d) and attach to the left side (...
	6. Adjust the appliance so it is aligned horizontally and vertically. The appliance should not stand at an angle of more than 1° (2%) in any direction!
	7. Open the appliance door. Remove the drip tray (Y). Pull the cover (X) on the below left toward the right front and remove. Pull out the accessories drawer (Z) and put to one side. (Fig.8)
	8. First secure the appliance using 2 fastening screws (e) and (f) each as well as the 2 sleeves (i) as shown. Lastly screw in securely using one fastening screw (e) and sleeve (h) on the top right of the cabinet. (Fig.9)
	9. Insert the cover (X) and secure using both black fastening screws (g). (Fig.10)
	10. Replace the drop tray (Y) and accessories drawer (Z) and close the appliance door. (Fig.11)

	Water connection
	: Risk of electric shock!
	1. Screw the water inlet hose with the AquaStop to the tap.
	2. Slowly turn on the tap so it is fully open.
	3. Check the connections and water inlet hose for leaks.


	Drainage connection
	1. Remove the cap from the waste water hose.
	2. Place the hose clamp on the waste water hose.
	3. Slide the waste water hose onto the waste water connection.
	4. Use the hose clamp to secure attachment of the waste water hose to the waste water connection.
	5. Check the connections and waste water connection for leaks.
	6. Check the water drainage. To do so, slowly pour approx. 0.5 l water from a container, e.g. jug, into the drip tray. The water must drain off completely.

	Electrical connection
	: Risk of fire!
	1. Set the mains switch (U) to [Û].
	2. Insert the connecting cable in the socket.


	Fault in water flow
	1. Turn off the tap.
	2. Unscrew the water inlet hose with the AquaStop from the tap.
	3. Clean the filter with a small brush. (Fig.6)
	4. Screw the water inlet hose with the AquaStop to the tap.
	5. Slowly turn on the tap so it is fully open.
	6. Check the connections and water inlet hose for leaks.

	Removing the appliance
	1. Run emptying program. See instruction manual.
	2. Turn off the tap.
	3. Disconnect the mains plug.
	4. Remove the water inlet and water outlet hoses.
	5. Remove all screws. See installation.
	6. Gently pull out appliance.
	7. Pull the appliance right out from the cabinet.

	Technical data
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